

Huaxia South Chinese School Weekly News

May 04, 2016

华夏中文学校的同学们，老师们和家长们，你们好！

本周六(五月七日)中文学校将**延后一个小时开课**。这星期中文学校上课时间是 2:30pm 到 5:30pm。请大家注意并相互转告。

PTA 和 TA 将于这周六母亲节前的周六推出**鲜花和甜点销售活动**。届时学校会统一准备糕点袋和鲜花，并负责销售。在大家鼓励孩子们给老师、母亲、和任何想感谢的人赠送鲜花和糕点的同时，自己也可以品尝不同的甜点。让我们有个特别和甜蜜的母亲节。

时光飞逝，转眼学年接近尾声。通过大家将近一年的努力，学生成绩斐然，学校蒸蒸日上！让我们一起用一台精彩的毕业晚会来庆祝我们的收获吧！今年我们的毕业典礼将于六月十一日也就是这学年的最后一天隆重举行。请老师们和学生们积极准备节目。由各班老师统一将节目报到黄舒泳副校长(connieh2020@yahoo.com)和我(jianwei.wang@gmail.com)这里。**节目报名截止日期五月二十一日**。

另外学校将定于 6/4 第三节课举办中文文化知识竞赛。这个比赛面向 5-9 年级和 AP 班的同学。希望老师和家长鼓励孩子们参加，同学们也借此机会多学一些有关中国的地理、历史文化知识。比赛以班级为单位，也欢迎朋友自由组合。

由于上周末的天气原因，一年一度的华夏盛事 2016 大都会人寿—**华夏田径运动会已改期于 5/15 下星期天**在华夏普兰斯堡中文学校举行。注册网 yingwenci.com 仍然开通。有兴趣的学校和运动员仍可继续报名。若已注册因时间冲突而不能参加，请与领队 JOYCE 联系 (7329860820 或 joyceye@outlook.com)。**报名截止于 5 月 8 日 周日晚 9 时正**。

比赛地点 West Windsor-Plainsboro High School North, 90 Grovers Mill Road, Plainsboro, NJ 08536。希望大家能在 8:30 之前到达，安营扎寨，早到早占好地盘。学校会安排咖啡，bagel 和小朋友最喜欢的 donuts。九点准时入场参加运动员入场式。届时请注意天气预报会，做好防雨，防过敏准备。学校会提供饮用水，并备有华夏南部专用体恤衫。请自带折叠椅。另外学校准备了各色午餐以满足大小运动员们的需要，有中餐和比萨饼。注意事项：安全第一。因为在陌生的户外环境，加上人员众多，请家长教育看护好小朋友们。拔河对抗赛：华夏田径运动会的核心项目，代表各分校荣誉和精神面貌的节目分校拔河对抗赛将于中午 12:30 左右举行。希望各重量级选手踊跃参加！

一年一度的 BBQ 将在 5 月 21 日，两节课后在 HOLMDEL PARK 举行，这次的 BBQ 增加了大量亲子游戏活动。请大家务必标好日历。更多细节，将在下周推出。

谢谢大家！

王剑卫

华夏中文学校南部分校

二〇一六年五月四日

Hello Huaxia Students, teachers and Parents,

This Saturday (05/07) **our school will be delayed for an hour** (2:30pm to 5:30pm). Please be there on time.

PTA and TA will be holding **our first BAKE & Flower SALE** on May 7th the day before the Mother's day this year. PTA will prepare the cookie bags and flowers for sale. Please encourage your kids to buy treats and flowers for teachers, mom, and anyone they want to show their appreciation and love. Also for yourself, please try different kinds of baked goods. Let have a special and sweet Mother's Day.

Time is flying. We will soon be done with this academic year! This year we have been working hard to make our school better. Our students are happier and our parents are satisfactory, too. It's time to prepare our graduation ceremony. This year the school graduation ceremony will be held on 06/11, the last day of the school year. Please register your show programs to Vice Principals Connie Mo at connieh2020@yahoo.com and myself at jianwei.wang@gmail.com. If students want to initiate their own programs, please tell their teachers. **The deadline to register any programs for the graduation ceremony is 5/21.**

We will hold a competition on Chinese Culture on 06/4. 5 to 9 and AP graders are encouraged to participate. It's a fun time. You will learn China's geography and history, and have fun with your fellow students. You can represent your classes or form your own teams with your buddies.

Due to the severe weather condition, the Huaxia Chinese Schools' Track & Field Event has been **rescheduled to 05/15 next Sunday. The registration has been reopened at yingwenci.com till 05/08 9pm.** If you should cancel your registration due to schedule conflict, please contact Joyce at 7329860820 or joyceye@outlook.com. The school prepares coffee, bagel and donuts for breakfast. Please be there by 8:30am. The open ceremony starts at 9:00am. We have ordered Chinese food and pizza for lunch. Look out the weather condition and bring your beach chairs and umbrellas. Our school will provide bottle water and school T shirts. There will be a tug of war among schools. Parents and teachers, be ready. The address is: West Windsor-Plainsboro High School North, 90 Grovers Mill Road, Plainsboro, NJ 08536

Our traditional annual BBQ will be held on May 21st. The event will start after 2 regular language classes at Holmdel Park. PTA teams are working very hard on the party, and are planning to add lots of outdoor games and activities to this year's BBQ party. Please mark your calendar. More details will be followed soon.

Thanks!

Jason Wang

Huaxia South Chinese School

05/04/2016